
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
  CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 30.10.2009, ora 12,00  în cadrul şedinţei  extraordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de consilieri judeţeni.   
Lipseşte motivat domnul consilier Magas Gheorghe.
Se supune la vot motivarea dânsului. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.457/26.10.2009, comunicată domnilor

consilieri  în scris  prin adresa nr.IV/11939/27.10.2009,  potrivit  art.94 alin.1 din Legea
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările
ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.I/11975/27.10.2009  şi  s-a  adus  la  cunoştinţa
locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 27.10.2009.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  subprefect  Motolan  Martin,  reprezentanţi  ai

instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean, reprezentanţi ai aparatului de specialitate al
Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai  Ziarului  “Jurnal  de  Caraş-
Severin”,  „BANAT TV”, „Radio Reşiţa, şi „Prisma”.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului propriu al Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, pe anul 2009.
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  unor  anexe  la  Hotărârea  Consiliului

Judeţean  nr.33/31.03.2009 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul
2009, a instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, sau finanţate de către acesta.

3.Proiect de hotărâre referitor la modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului
Judeţean nr.172/14.12.2005 privind aprobarea contractării unui împrumut în cuantum de
62.100.000 RON pentru finalizarea unor obiective de investiţii ale Consiliului Judeţean
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.
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4.Proiect de hotărâre privind aprobarea  cuantumului cotizaţiei lunare a Consiliului
Judeţean  Caraş-Severin    în  calitate  de  membru   al  Asociaţiei  „Club  Sportiv  Caraş-
Severin”.

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean
nr.51/07.04.2008 privind aprobarea programului de transport public judeţean de persoane
realizat  prin  curse  regulate  pentru  traseele  din  judeţul  Caraş-Severin  pentru  perioada
01.07.2008 - 30.06.2011.

6.Proiect de hotărâre privind  modificarea  organigramei  şi  a statului  de funcţii
contractuale din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

7.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  statului  de  funcţii  la
Teatrul „G.A.Petculescu” Reşiţa.

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii la Şcoala
Populară de Arte şi Meserii Reşiţa.

9.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  statului  de  funcţii  la
Biblioteca Judeţeană „Paul Iorgovici”.

10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin  nr.48/04.04.2003  privind  aprobarea  numărului  şi  structura  personalului
nedidactic din cadrul unităţilor de învăţământ special din subordinea Consiliului Judeţean
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

11.Proiect de hotărâre privind  solicitarea de transmitere  a unor imobile, aflate în
domeniul public al statului,  din domeniul public al statului şi administrarea Ministerului
Tineretului şi Sportului în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

12.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  documentaţiei  de  atribuire  pentru
concesionarea, prin licitaţie publică, a unui lot de teren  în suprafaţă de 280 mp., situat în
incinta imobilului Staţionar I- Spitalul Judeţean, din Reşiţa, str. Făgăraşului nr.18, aflat în
domeniul public al  judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin. 

13.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean
nr.87/11.07.2008  privind  desemnarea  consilierilor  judeţeni  pentru  a  face  parte  din
Autoritatea Teritorială de Ordine Publică la nivelul judeţului Caraş-Severin.

14.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean
nr.88/11.07.2008  privind  validarea componenţei  nominale  a  Autorităţii  Teritoriale  de
Ordine Publică Caraş-Severin, modificată.

15.Raport  cu privire la Starea învăţământului   preuniversitar  din judeţul Caraş-
Severin, an şcolar 2008-2009.

16.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  la  o  reuniune  de  lucru  ce  a  avut  loc  la  Odessa,  Ucraina,  în  perioada  15-18
septembrie 2009.

17.Informare  cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la vizita de lucru efectuată sub egida proiectului „ Promovarea resurselor de roci
ornamentale a Banatului Montan”, ce avut loc la Vârşeţ, Republica Serbia, în perioada
10.09-12.09.2009.
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18.Informare privind participarea la întâlnirea de lucru desfăşurată la Budapesta, în
Ungaria.

19.Întrebări.Interpelări.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Imbrescu, procesul-verbal.
Domnul  secretar  al  judeţului  Ion  Imbrescu:  Dacă  la  procesul-verbal  din

10.10.2009 sunt obiecţii, completări? Nu sunt. Mulţumesc.
Supunem la vot.Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Se aprobă în unanimitate. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă propun să completăm ordinea de zi, cu

o hotărâre de consiliu prin care luăm 1 miliard 600 milioane de la Cornereva, care nu
poate să-i cheltuiască până la sfârşitul anului şi dăm 400 de milioane din ei Teregovei,
care pierde  finanţarea unui proiect de 4 miliarde şi ceva, pe fonduri transfrontaliere.  Şi
la Păltiniş, unul din prietenii marelui consilier Coajă, care n-are primărie în primul rând şi
în al doilea rând, este în situaţia de a avea foarte multe datorii pe lucrările la primărie.
Sunteţi de acord să punem pe ordinea de zi acest proiect de hotărâre? Da. Gina, unde eşti?

D-şoara dir.ex. Gina Nuţa Pavel: Aici. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ai făcut proiectul?
D-şoara dir.ex. Gina Nuţa Pavel: Da.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Mai  avem  o  problemă  legată  de

formularistica, birocraţia, în legătură cu proiectul alimentare cu apă, canalizare şi epurare
a apei uzate în Caraş-Severin, pe care noi l-am făcut şi l-am pus în braţele primăriilor.
Este o formulă care trebuie să o aprobăm. 

Sunteţi de acord să completăm cu aceste două proiecte de hotărâre ordinea de zi?
Supunem la vot.Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Se aprobă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului propriu al Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, pe anul 2009.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În interiorul lui, îl modificăm. E adevărat

că aşteptăm în continuare, să vină o rectificare de buget. Vom vedea când va veni. Ea va
veni în principal pe Ordonanţa nr.7 şi pe sume de echilibrare. Până atunci facem această
rectificare  în interiorul  bugetului  Consiliului  Judeţean.  Dacă  aici  aveţi  observaţii?  Nu
sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 2  al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  unor  anexe  la   Hotărârea  Consiliului

Judeţean  nr.33/31.03.2009 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul
2009, a instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, sau finanţate de către acesta.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Pe  cale  de  consecinţă.  Dacă  aici  sunt
observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art. I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 3  al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre referitor la modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului

Judeţean nr.172/14.12.2005 privind aprobarea contractării unui împrumut în cuantum de
62.100.000 RON pentru finalizarea unor obiective de investiţii ale Consiliului Judeţean
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Nu cheltuim din  această  bugetare,  din
credit,  cât ar  fi  trebuit  să  cheltuim. De aceea ne permitem, să  avem şi  o reducere de
cheltuieli, să folosim în continuare linia de creditare anul viitor, dar trebuie de fiecare
dată hotărâre de consiliu pe această problemă. Întrebări? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 4  al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre  privind aprobarea cuantumului cotizaţiei lunare a Consiliului

Judeţean  Caraş-Severin   în  calitate  de  membru   al  Asociaţiei  „Club  Sportiv  Caraş-
Severin”.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Ştiţi  că  am  făcut  acea  asociaţie  cu
primăriile din Oţelu-Roşu şi din Oraviţa, la care sunt aşteptate şi alte primării. Practic,
susţinem echipa de fete de handbal în divizia A naţională, în liga naţională şi le dăm 200
de milioane de lei pe lună. Este echipa universităţii, domnul Zaberca!

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Spuneam altceva. Evident că suntem de
acord, eu pledam pentru, dar nu facem nimic deosebit, pentru că Baia Mare, sunt atâtea
judeţe, care efectiv au echipe şi le sprijină.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sunt doar 14.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: 14, sunt atâta…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Supun la vot art. 1 al hotărârii. Cine este

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 5  al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean

nr.51/07.04.2008 privind aprobarea programului de transport public judeţean de persoane
realizat  prin  curse  regulate  pentru  traseele  din  judeţul  Caraş-Severin  pentru  perioada
01.07.2008 - 30.06.2011.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Bîtea junior, unde eşti?
Domnul dir. ex. Bîtea Cristian: Aici.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este vorba de o modificare a traseelor.
Domnul  dir.  ex.  Bîtea  Cristian:  Este  vorba  de  un  traseu  la  care  s-a  renunţat.

Următoarele două licitaţii vor fi legate de acesta, pentru că s-a redus numărul de curse ca
să se poată licita cu două autobuze, că în varianta cu patru nu a luat nimeni. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii? Nu sunt. Supun la vot art.I al
hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  6  al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii

contractuale din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Upgradăm din nou, funcţie de evoluţia în

carieră a unor colegi mai tineri. Facem în fiecare şedinţă treaba aceasta. Observaţii? Nu
sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 
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Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  statului  de  funcţii  la

Teatrul „G.A.Petculescu” Reşiţa.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Domnul Vlădulescu vine cu o reducere

semnificativă  a  schemei  de  funcţionare  a  Teatrului  „G.A.  Petculescu”.  Organigrama
aceasta nouă urmează să intre în vigoare… Nicolae, de când ? De la 1 ianuarie?

Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: De la 1 noiembrie.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De la 1 noiembrie.
Domnul invitat  Vlădulescu Nicolae: Şi urmează o a doua tură pentru 1 ianuarie.

Intenţia este să trecem la o reorganizare masivă a instituţiei, având în vedere că avem
salarii inutile plătite, adică oameni care lucrează la capacitatea care… Nu că n-ar vrea
instituţia, dar nu sunt capabili. I-am moştenit şi nu pot să fac nimic cu ei.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Hai să aplicăm această hotărâre de la 1
ianuarie. Să o votăm acum…

Domnul invitat  Vlădulescu Nicolae:  Putem face modificarea cu 1 ianuarie,  dar
vreau să vă spun că este o mişcare generală în toată lumea spectacolelor din ţară şi din
Europa. Ar trebui să ne aliniem la modelul european de funcţionare al instituţiilor de
spectacole. Nici o instituţie de spectacole din lume nu are angajaţi permanenţi, toţi sunt
angajaţi  contractuali  pe o perioadă  determinată,  cât  timp spectacolul  funcţionează  sau
aduce profit. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dar ce fac oamenii aceştia...
Domnul invitat  Vlădulescu Nicolae:  Acum dacă  o luăm pe latura sentimentală,

continuăm aşa încă 50 de ani, domnule preşedinte.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Hai să continuăm până la 1 ianuarie.

Vă propun să luăm această hotărâre până la 1 ianuarie sau începând cu 1 ianuarie, să se
întâmple acest lucru. 

Domnul invitat  Vlădulescu Nicolae:  Până  la  1 ianuarie voi mai  veni cu o altă
propunere, ca să completăm toată restructurarea şi modificarea organigramei. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Articolul 1, cine este „pentru”?
Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: Domnule preşedinte, un moment. Îmi

permiteţi?  Aici  e  vorba  de  două  posturi  ocupate,  6  posturi  vacante  şi  două  posturi
ocupate. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Reducem schema cu 8 posturi, din care
două sunt ocupate.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Două sunt ocupate şi sunt de actori. 
Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Da, sunt de actori.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Să fim foarte atenţi, pentru că domnul

Vlădulescu este în pragul semnării unui contract de management, contract care va fi pe 4
ani. Să nu ne trezim că vine anul viitor din nou şi cere  două posturi de actor.

Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Nu.
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Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Nicu, numai puţin. Te rog să fii foarte
atent ce faci aici, este părerea mea, pentru că este vorba de oameni şi n-aş dori în nici un
caz, să existe resentimente faţă de oameni când adoptăm asemenea hotărâri. 

Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Permiteţi să aduc motivaţii? 
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Da. 
Domnul invitat  Vlădulescu Nicolae:  Va fi vorba de oameni şi  de la 1 ianuarie

încolo, domnul consilier. Dacă vrem să operăm în forma de funcţionare a instituţiilor de
spectacole, să operăm masiv şi să îi dăm o altă calitate, vorbesc din punct de vedere al
rentabilităţii  instituţiei,  atunci  va  trebui  să  operăm  doar  cu  oameni.  Argumentul
dumneavoastră, sigur este sentimental, dar nu cred că dacă ne cramponăm de faptul că
avem de-a face cu oameni,  sigur n-avem de-a face cu maşini,  de la 1 ianuarie tot cu
oameni va fi aprobat.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi ţinând cont că aţi fost colegi de liceu,
ar fi trebuit să vă înţelegeţi înainte pe tema asta.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, îmi permiteţi şi mie?
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Social-democraţia,  salvează  România.

Luaţi-o ca o glumă!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, în foarte multe puncte

de vedere am fost de acord cu dumneavoastră,  dar în acesta sunt profund de acord cu
dumneavoastră. Prietenul nostru Nicu Vlădulescu, a folosit un termen care mie îmi scapă.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu Zaberca ai fost coleg de liceu şi cu el
„raşchetai parchetul”.

Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Şi  am  început  şi  Revoluţia  din  21
decembrie! 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: El da, tu nu. Erai din alte motive în zonă!
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Numai  că  el  a  plecat  din  Restaurantul

Semenic, unde eu eram cu el şi cu încă unu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Din acelaşi motiv! 
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Da.  Chiar  şi  în  teatru  avem  nevoie  de

rentabilitate?
Domnul  invitat  Vlădulescu  Nicolae:  Da.  Permiteţi  să  intervin,  domnule

preşedinte?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Te rog.
Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Orice instituţie de spectacole din lume, este o

instituţie rentabilă. Ea nu este susţinută în nici o ţară din lumea asta, de nici un fel de
organism de stat. Ea este instituţie care se întreţine pe sine. Are un buget alocat cu care i
se permite să-şi rentabilizeze în totalitate activitatea. Este de tip sovietic să întreţinem 20
de actori …

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Apropo de ce erai tu acolo. Şi asta este o
glumă!

Domnul invitat  Vlădulescu Nicolae:  Ca să  înţelegeţi,  că  anul trecut am pierdut
peste 1 miliard de lei.
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Domnul  consilier  Ştefănescu Nicolae:  Nicu şi  de  data  aceasta  ne despărţim în
concepţie. Cred totuşi că…

Domnul  invitat  Vlădulescu Nicolae:  Nu este  argumentul  uman aici.  Nu putem
opera nici un fel de modificare în sistem.

Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Nu.  Arta,  în  general,  este  extrem  de
necesară nouă, tuturor şi în lume, arta suportă subvenţii.

Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Da, de la sponsori!
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Marxist  vorbind,  ştii  ce  este  arta,  ca

definiţie marxistă a artei? Ştii?
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu ştiu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este o formă a conştiinţei umane.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Mulţumesc.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Cu modificare de la 1 ianuarie.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu modificare de la 1 ianuarie. Acum, e

clar că teatrul va traversa o perioadă de schimbări. În primul rând, va activa într-o altă
sală,  pentru că  terminăm Culturalul,  finalmente.  E clar  că  domnul Vlădulescu duce o
politică, aş spune curajoasă, la teatru. Îmi permit să mai fac o observaţie şi aici vă rog pe
toţi să încercaţi, să găsim o soluţie. Trebuie să se numească „G.A.Petculescu”? 

Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Nu. Eu aş veni de la 1 ianuarie, după regiunea
din care facem parte, să fie „6 Vest”.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Da.  Apropo  de  cultură,  vreau  să  vă
informez, pentru că este bine să ştiţi acest lucru, că s-a întâmplat ceva, aş spune neplăcut.
Consiliul Judeţean şi Prefectura, domnul subprefect Motolan este aici, o susţin pe doamna
Ada  Cruceanu  să  fie  în  continuare  directorul  Direcţiei  de  Cultură.  Spun acest  lucru,
pentru că s-a întâmplat ceva neplăcut, în sensul că a venit de la minister o adresă prin care
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i se cere schimbarea. Nu! Eu personal i-am spus doamnei Ada Cruceanu, că o susţinem şi
o susţinem în continuare. Adică, chiar n-are rost să politizăm totul. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Unde am ajuns!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Chiar dacă mă uit la Ştefănescu. Domnul

director  şi  domnilor  consilieri,  doamnă  consilier,  să  ne  gândim,  poate  acest  teatru  ar
trebui să se numească altfel. 

Domnul  invitat  Vlădulescu  Nicolae:  Aceasta  era  una  din  propunerile  pentru  1
ianuarie, domnule preşedinte, în şedinţa care va determina restructurarea şi spirituală şi
organizaţională. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mulţumesc. 
*

Se trece la discutarea punctului  8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii la Şcoala

Populară de Arte şi Meserii Reşiţa.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Este o activitate  pe care o desfăşurăm

tradiţional şi mai ales anual. Dacă aveţi observaţii aici? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea   organigramei  şi  statului  de  funcţii  la

Biblioteca Judeţeană „Paul Iorgovici”.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.48/04.04.2003  privind  aprobarea  numărului  şi  structura  personalului
nedidactic din cadrul unităţilor de învăţământ special din subordinea Consiliului Judeţean
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VII al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect de hotărâre privind solicitarea de transmitere a unor imobile, aflate în

domeniul public al statului, din domeniul public al statului şi administrarea Ministerului
Tineretului şi Sportului în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E vorba de taberele respective, pe care
trebuie să le resolicităm într-o anumită formă. Am mai făcut-o o dată şi ni s-a transmis de
la  Bucureşti,  că  aceasta  este  forma  pe  care  trebuie  să  o  aibă  hotărârea  de  Consiliu
Judeţean. Dacă aici aveţi observaţii?

Domnul  consilier  Roşeţi  Gheorghe:  Domnule  preşedinte,  cred  că  ar  trebui  cu
această  ocazie, să şi abrogăm hotărârea pe care am dat-o în şedinţa anterioară  şi să  o
aprobăm pe aceasta. Aşa mi se pare că ar fi bine.

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Scrie la articolul 8.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  „La data intrării  în vigoare a prezentei

hotărâri,  se abrogă  hotărârea Consiliului  Judeţean Caraş-Severin numărul…”.  Scrie la
articolul 8. Da, dar e corectă observaţia. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  documentaţiei  de  atribuire  pentru

concesionarea, prin licitaţie publică, a unui lot de teren  în suprafaţă de 280 mp., situat în
incinta imobilului Staţionar I- Spitalul Judeţean, din Reşiţa, str. Făgăraşului nr.18, aflat în
domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Este  vorba  de  o  morgă?  De  pompe
funebre. Aici trebuie să votăm.

Domnul  secretar  al  judeţului  Ion  Imbrescu:  Da,  avem la  articolul  3,  membrii
titulari ai comisiei de licitaţie şi membrii supleanţi. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Avem două voturi secrete astăzi, aici
şi ATOP-ul. Haideţi să votăm la sfârşit, ca să nu-l deranjăm pe domnul Cotarcea prea
mult. Punctul 14, este tot pe cale de consecinţă. Am ajuns la vot.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Să propunem să facă buletinele. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: La 13 este vot.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: La 12 şi 13 este vot.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vot la ATOP.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Şi 14.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  14  este  pe  cale  de  consecinţă,  ca

modificare  în  urma votului  pe care  noi  îl  dăm. Bun,  în  ordinea  pe care  o  vreţi  voi,
socialişti români.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Da, dar nu 12 şi 13.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  La 12 şi  13 votăm şi  14 e pe cale de

consecinţă, după votul de la 13. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Trebuie să facă buletinele.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Ştiu,  Ionesie.  Ca  să  facem buletinele,

trebuie să ştim socialiştii români pe cine propun. 
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Propunem pentru ATOP, pe domnul Luca

Mălăiescu. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Suspans!
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Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: „On y soit que mon réponse”.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  „Şi  jartiera”?  Democraţia  sindicală

funcţionează. Eu îl propun pe domnul Balaci. E propunerea mea.
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Este  legal,  este  corect,  dar  vă  amintesc

domnule preşedinte,  că  am hotărât ca principiu de lucru în Consiliul Judeţean, atunci
când se fac propuneri din partea socialiştilor, să o facă liderii de grup. Vă mulţumesc
pentru înţelegere.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  „On y  soit  que  mon  réponse”.  Faceţi
buletinele de vot!

Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Sunt  convins,  că  domnul  Balaci  nu  va
accepta propunerea dumneavoastră.

Domnul consilier Balaci Gheorghe Petru: Accept. Mulţumesc pentru încredere.
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, haideţi  să  dezbatem

puţin pe lângă subiect. Nu este…
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Hai  să  epuizăm  punctul  12.  Pentru

punctul 12, propunem la membrii titulari pe dl. Ionesie Ghiorghioni, dl. Mircea Rădoi,
dl. Marinel Ştiole, d-na Liana Şandru şi dl. Mihai Banda, iar la supleanţi pe dl. Toma
Hamat, d-na Mihaela Constantin, dl. Dorel Jurchescu, d-na Dorina Lechici şi dl. Daniel
Cut. Sunt specialiştii care lucrează. Sunteţi de acord cu aceste propuneri? 

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Cu toate că nu cunosc pe nici unul, sunt
de acord.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Pe  Toma  Hamat  nu-l  cunoşti?  Acum,
pentru punctul 13.

Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Eu înţeleg că  aşa este în politică,  dar vă
repet, că în dialogurile dintre grupuri, am hotărât ca propunerile să le facă liderii de grup
şi  alte propuneri  din partea respectivului  grup să  nu se facă.  Mi-am asumat  riscul  să
muncesc  în  perioada  în  care  sunt  bolnav.  Chiar  acum  vin  de  la  medic,  mi-am  luat
diabetul…

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Se vede.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Se vede. Şi vă spun cu sinceritate, am 200 şi

ceva, dar având în vedere că este un moment greu, îmi asum riscul acesta să port după
mine şi boala şi necazurile şi amarul. N-am zis şi neamul, că e prea mult. Vă mulţumesc
pentru faptul că daţi dovadă de înţelepciune şi o să vă retrageţi propunerea, cu siguranţă.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ştii cine a spus „Dumnezeul geniului, m-a
sorbit din marea de amar a poporului meu”? Ştii, Nicolae?

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Vadim Tudor.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: La un restaurant în Bucureşti. Eminescu!

Completaţi buletinele de vot. 
Procedura de urgenţă  - „Proiect de hotărâre privind redistribuirea cotei de 20%

din sumele defalcate, din taxa pe valoarea adăugată  pentru echilibrarea bugetelor locale
pentru  unele  unităţi  administrativ-teritoriale”.  Cum  am  spus,  dăm  la  Teregova,
socialiştilor români şi la Păltiniş, ucrainenilor români. 
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Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Procedura de urgenţă  -  Proiect  de hotărâre privind modificarea şi  completarea
Contractului  de asociere  a unor autorităţi  ale  administraţiei  publice  locale  din judeţul
Caraş-Severin  pentru  implementarea  Proiectului  „Alimentare  cu  apă,  canalizare  şi
epurare ape uzate în judeţul Caraş-Severin”, în cadrul Programului ISPA aprobat prin
Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.61/12.05.2005.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Este  acel  program  pe  care  tot  îl
reactualizăm şi acel proiect de hotărâre, care trebuie să-l reformalizăm. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctelor 15, 16, 17 şi 18:
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Sunt observaţii vis-a-vis de: „Raport cu

privire la Starea învăţământului  preuniversitar din judeţul Caraş-Severin, an şcolar 2008-
2009”;  „Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  la  o  reuniune  de  lucru  ce  a  avut  loc  la  Odessa,  Ucraina,  în  perioada  15-18
septembrie  2009”;  „Informare   cu  privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin la vizita de lucru efectuată sub egida proiectului „ Promovarea
resurselor de roci ornamentale a Banatului Montan”,  ce avut loc la Vârşeţ,  Republica
Serbia, în perioada 10.09-12.09.2009”; „Informare privind participarea la întâlnirea de
lucru desfăşurată la Budapesta, în Ungaria”? Sunt?
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Domnul consilier  Vatzulik  Boris:  Pentru învăţământ  aş  dori.  M-am uitat  peste
raportul  realizat  de  către  conducerea  inspectoratului  şcolar,  vis-a-vis  asupra  stării
învăţământului  în  Caraş-Severin.  Acum,  cum întâmplarea  sau  neîntâmplarea,  face  că
până în aprilie am fost la conducerea inspectoratului şcolar…

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Întâmplarea.
Domnul  consilier  Vatzulik  Boris:  Întâmplarea,  mă  rog.  Aş  dori  să  fac  unele

observaţii asupra acestui raport. Se ştie foarte bine, că de câţiva ani încoace s-au investit
foarte mulţi bani la nivelul unităţilor de învăţământ din judeţul Caraş-Severin. Mă bucur
că este domnul inspector general aici, domnul profesor Doxan, dar ar fi fost bine să fie
prezentă în acest raport, situaţia investiţiilor pe unităţi şcolare, pe localităţi. O serie de
lucrări  au  fost  începute  în  anul  şcolar  2008 şi  din  motivele  pe care  le  ştim cu toţii,
lucrările au fost sistate. Care sunt efectele de impact asupra acestor sistări ale lucrărilor şi
eventual sumele care mai sunt necesare pentru finalizarea acestor lucrări? Aici era bine să
fie prevăzut la capitolul „investiţii”,  un astfel de capitol  „faţă  de lucrările începute la
nivelul  judeţului  Caraş-Severin”,  pentru  că  n-au  fost  puţine  şi  sumele  sunt  destul  de
importante.  După  evaluările  pe care  le-am făcut  la  vremea  respectivă,  aveam nevoie
pentru  reabilitarea  completă  a  unităţilor  de  învăţământ,  pentru  rezolvarea  completă  a
situaţiei de avizare, de funcţionare, în jur de 3000 de miliarde, pe vremea respectivă, lei
vechi. Deci e bine să ştim cum stăm, ce ne mai trebuie, de câţi bani mai avem nevoie în
continuare, pentru ca unităţile de învăţământ să fie în parametrii de funcţionare! Acesta ar
fi un aspect vis-a-vis de acest raport. Poate el există în formă extinsă şi nu este prezent
aici, în raportul care ne-a fost prezentat nouă. Un alt aspect pe care aş vrea să-l evidenţiez
şi sigur, aici au fost prezentate câte note au fost date, dar acestea sunt aspecte pur tehnice,
care pe noi deocamdată,  să  zicem că  ne interesează  mai puţin. La nivelul Consiliului
Judeţean este important să ştim în continuare, care sunt perspectivele şi care sunt nevoile
de  investiţii  la  nivelul  primăriilor  şi  mai  ales  la  nivel  de  infrastructură  şcolară.  Vă
mulţumesc. Dacă domnul inspector general, vrea să spună câte ceva.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Sunt în sală 3 domni profesori, care au
fost inspectori generali. Dacă era şi Magas, erau 4. Sigur, Adrian este ultimul dintre ei şi
cel mai puţin vinovat de acest raport. Te rog.

Domnul  consilier  Grindeanu  Nicolae:  Din  aprilie,  conducerea  inspectoratului
şcolar am preluat-o eu, ca să spun aşa, împreună cu o echipă din care a făcut parte şi
domnul Doxan şi un alt coleg, domnul Iorga. Vreau să vă spun că starea învăţământului a
fost prezentată la Colegiul Prefectural, în detaliu şi chiar atunci când a avut loc o vizită în
judeţul Caraş-Severin a domnului premier Boc. Noi la nivelul judeţului Caraş-Severin,
avem o datorie de 700 de miliarde lei  pentru învăţământ,  la ora actuală.  Sunt lucrări
executate în valoare de peste 100 de miliarde. Sunt începute practic pentru toate, însă în
ţară  este un întreg şantier deschis cu şcolile, până  la finele anului 2008 şi s-a făcut o
eşalonare a lor. Există o situaţie foarte clară la nivelul inspectoratului şcolar şi domnul
Doxan sigur o să intervină şi o să spună treaba aceasta, privind situaţia la nivel de fiecare
unitate de învăţământ şi chiar la nivel de primărie. Nu asta este problema. Problema este
lipsa  investiţiilor,  deocamdată.  Însă  s-a  făcut  o  ierarhizare  a  situaţiei  de  lucrări  şi  e
adevărat  că  la ora actuală  sunt probleme legate de onorarea acestor sume,  dar eu am
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încredere  că  aceste  chestiuni  vor  fi  rezolvate  şi  nu  e  treaba  de  lipsă  din  material.
Materialul  nici  nu putea  să  cuprindă  chiar  toate problemele  legate de învăţământ,  iar
chestiunile legate de investiţii sunt foarte serioase şi ample. Domnul Vatzulik ştie foarte
bine treaba aceasta. Eu sunt convins că în continuare, chestiunile legate de învăţământ
trebuie să se rezolve, pentru că fără treaba aceasta e greu să avem pretenţii că vom avea
oameni care trebuie să promoveze dimensiunea europeană a educaţiei. E greu!

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine. Boris, a pus-o politic. El încearcă să
insinueze acum fiind în opoziţie, că el e Boris şi e în opoziţie! Da? Realitatea este că s-au
băgat bani în învăţământ în ultimii ani, cât nu s-au băgat în toţi cei 18 ani, din 1990 şi
până acum 2 ani, 3 ani. E o realitate! Sigur, nu este rezolvată problema şi probabil că o
rezolvam dacă  nu  deschideam atâtea  şantiere  în  România,  dacă  tot  vrei  să  o  punem
politică,  dar s-au băgat în învăţământ foarte mulţi  bani.  Guvernarea Tăriceanu a adus
foarte mulţi bani pentru învăţământ, e o realitate. 

Domnul consilier Vatzulik Boris: Îl lăsăm pe Adi să răspundă la toate întrebările,
dar aş  vrea numai  două  chestiuni scurte,  foarte punctuale.  Ştim cu toţii  situaţia de la
Bozovici.  Am dori  să  ne prezinte  în câteva cuvinte,  care  este  situaţia  la  această  oră,
despre campusul de la Bozovici. Acolo s-au alocat 21,9 miliarde de lei şi cel puţin din
câte ştiam eu, n-au fost justificate lucrările pentru această sumă. Aceasta este o întrebare.
Şi  tot  vis-a-vis  de  raport,  m-aş  fi  aşteptat  la  o  prezentare  mai  în  detail  vis-a-vis  de
învăţământul tehnic şi profesional, rata de impact, apropo cu ocuparea forţei de muncă şi
cu rezolvarea problemei absolvenţilor pentru învăţământul tehnic şi profesional. Sunt cele
3 chestiuni şi l-aş ruga pe fostul meu elev, că i-am fost şi diriginte până una-alta, să ne
răspundă la aceste întrebări. Mulţumesc.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Nu ne putem naşte toţi în acelaşi timp,
asta  este  clar,  nu?  Şi  vis-a-vis  de  Bozovici,  politizaţi  excesiv  situaţia  de acolo!  Da,
Adrian.

Domnul  consilier  Vatzulik  Boris:  Domnul  preşedinte,  când  vorbim  despre
politizare, ţinând cont că am virat 21,9 miliarde, în care numai o fracţiune din aceşti bani
au fost folosiţi, nu cred că este vorba de politizare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aveţi şi nişte procese penale de acolo, pe
tema afirmaţiilor pe care le-aţi făcut. 

Domnul consilier  Vatzulik Boris:  Nu  ştiu,  dar problema este a primarului şi  o
declar aici cu responsabilitate.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu.
Domnul consilier Vatzulik Boris: Pentru că au fost şi alţi primari din partidul pe

care îl conduceţi şi care s-au descurcat excelent, vis-a-vis de Oraviţa de exemplu sau alte
primării. Deci nu este vorba de un impact politic sub nici o formă. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ba da. E vorba de o excesivă politizare la
Bozovici. Aţi reuşit să faceţi acest lucru vis-a-vis de primarul nostru. În realitate, nimic
din ceea ce aţi  afirmat acolo, prin fel de fel de voci,  nu s-a adeverit.  Dar, întrebarea
domnului  Vatzulik  este  pertinentă  şi  îl  rog pe domnul  inspector  general  să  răspundă,
rămânând însă la opinia pe care am avut-o, aţi politizat nepermis de mult acea investiţie.
Îţi mai spun ceva, ca să ştii că întâmplător suntem în temă! Sunt 3,5 miliarde de lei pe
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care  trebuie  să-i  plătim  constructorului  la  Bozovici,  acum,  lucrări  efectuate  şi
recunoscute. Îl rog pe domnul Doxan,  să răspundă la întrebările domnului consilier.

Domnul invitat Doxan Adrian: Aşa cum a spus şi domnul Grindeanu, într-adevăr
situaţia investiţiilor şcolare la nivelul judeţului Caraş-Severin, a datoriilor pentru lucrări
care sunt efectuate şi care urmează a fi efectuate, ar veni undeva la 700 de miliarde. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: A auzit-o şi domnul prim ministru aici, la
masa aceasta.

Domnul invitat Doxan Adrian: Există o mulţime de lucrări care sunt mai mici, cu
valori mai mici, care adunate dau undeva la 100 - 140 miliarde, restul sunt pe lucrări pe
investiţii mari, care se întind pe mai mulţi ani. Acei constructori nu le pot susţine dacă nu
primesc plăţile pentru lucrările efectuate. La Bozovici este o problemă, pe care a ridicat-o
domnul Vatzulik.  Din câte ştiu eu şi domnul Grindeanu poate să confirme treaba aceasta,
în  momentul  în  care  s-au  făcut  plăţi,  au  existat  situaţii  de  lucrări  care  au  justificat
eliberarea  sumelor respective. Acele situaţii de lucrări au fost analizate şi confirmate, cel
puţin  în  ultima  perioadă,  de  când a  venit  domnul  Grindeanu,  pentru  a  da drumul  la
sumele respective către Bozovici. Vă asigur că acest lucru se va întâmpla şi în continuare.
Adică, în clipa în care va veni solicitarea pentru o sumă, suma respectivă va merge la
Bozovici, în măsura în care lucrările respective sunt efectuate. Există situaţii de lucrări cu
dirigintele de şantier şi aşa mai departe.

Domnul  consilier  Vatzulik  Boris:  Vis-a-vis  de  învăţământul  tehnic,  nu  mi-ai
răspuns.

Domnul invitat Doxan Adrian: Da. Referitor la învăţământul tehnic şi profesional,
într-adevăr aceasta este direcţia în care trebuie mers. În momentul de faţă s-a constituit
consorţiul vest pe această problemă, s-a constituit comitetul director şi deliberează acum
pentru elaborarea PLAI-ului  şi  PRAI-ului,  în  urma cărora trebuie să  facem planul  de
şcolarizare.

Domnul consilier Vatzulik Boris: Era bine pentru noi consilierii judeţeni, să ştim
procentual  câţi  absolvenţi  la  nivelul  tehnic  şi  profesional  la  nivelul  judeţului  Caraş-
Severin şi-au ocupat locuri de muncă, care este rata de transfer, cum se realizează acest
lucru. Pe baza acestei analize, acestei diagnoze, poţi să faci planurile pentru viitor. Eu la
asta m-aş fi aşteptat să citesc în acest raport. Vă mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adrian, în şedinţa următoare încearcă să-i
oferi domnului Vatzulik aceste informaţii.

Domnul invitat  Doxan Adrian: Chiar asta am discutat într-o şedinţă de Consiliu
Prefectural ş.a.m.d., că statistic vorbind, nu se pot culege asemenea date ca să avem o
imagine exactă.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Hai să  încercăm să găsim o informaţie
elementară.

Domnul consilier Iancov Gheorghe: Aş dori să intervin şi eu. Acum chiar că este
culmea, chiar că este tendenţioasă întrebarea. Planul de şcolarizare pentru 2008-2009, a
fost aprobat în anul 2007-2008, când inspector general era domnul Vatzulik. Şi chiar mă
surprinde acum să ceară, ce impact are! Bănuiesc că atunci când s-a aprobat planul, s-a
avut în vedere necesarul de forţă de muncă.
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Domnul consilier Vatzulik Boris: Nu aceasta a fost întrebarea.
Domnul consilier Iancov Gheorghe: Păi aceasta este întrebarea, cum s-au încadrat

cei care au terminat, în producţie!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Corect.
Domnul consilier Vatzulik Boris: N-aş vrea să polemizez acum, dar problema este

foarte simplă şi clară. Învăţământul tehnic şi profesional, pentru că ani de zile a fost o
preocupare a noastră şi a Consiliului Judeţean şi a tot felul de ONG-uri şi organizaţii la
nivel judeţean, pentru rezolvarea acestei probleme. Sigur, este o problemă dificilă, nu este
simplă deloc. De aceea am pus această întrebare, în senul să ştim exact sau mă rog, în
limita pe care o putem şti şi noi, consilierii. Nu e vorba numai de mine, pentru că este
vorba de perspectiva acestui judeţ vis-a-vis de forţa de muncă. Asta este.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De această situaţie se face vinovat Sorin
Frunzăverde şi cu domnul inspector general Grindeanu. O să vă spun după ce votăm, de
ce! Adrian, revin-o peste două săptămâni cu… 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Dacă-mi permiteţi, am o veste bună pentru
toţi. Mi-am permis, ca în această perioadă absolut limpede din toate punctele de vedere,
să ne aducem contribuţia din plin şi noi cei din Caraş-Severin, la absorbţia de fonduri
europene. Drept pentru care,  la  prezenţa primului ministru aici,  am ridicat  mai  multe
lucruri şi eu şi cei care au participat. Unul dintre lucrurile care s-a solicitat aici, a fost
acela să se rezolve modul de co-finanţare a programelor europene.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Suntem la „Diverse” acum?
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Nu. Am spus că este o veste bună pentru

toţi. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Hai, la „Diverse”.
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Nu, că nu e de „Diverse”, asta este chiar

foarte importantă!
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Până  atunci  votăm.  Trecem  la  vot.

Domnul Ghiorghioni, va striga lista.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Domnul Avram Silviu Dan… 
Se trece la vot în ordinea strigării. 

*

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Vis-a-vis  de  execuţia  mareşalului  Ion
Antonescu, pe 1 iunie, în ultimul lui cuvânt, spune două lucruri uluitoare pentru vremea
de acum, nu pentru vremea de atunci. Avea retorica asta a perioadei interbelice şi spune
„asemenea lui Scipione Africanul, vă spun şi eu popor român ingrat, nici măcar cenuşa
mea n-o să vă aparţină”. Scipio Africanul, după ce îl învinge pe Hannibal, este trimis în
exil datorită intrigilor senatului roman. Antonescu spune acest lucru, după care, l-au ars,
l-au incinerat şi i-au aruncat cenuşa în spatele Crematoriului „Eternitatea”, pe un maidan.
Extraordinar,  cum  a  avut  această  premoniţie,  predicţie.  Premoniţia  este  sentimentul
morţii. Al doilea lucru uluitor pe care îl spune, de necrezut la vremea respectivă, în iunie
1946, este că „Germania şi aliaţii ei, vor câştiga al treilea război mondial”. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Klaus Iohannis.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Războiul rece! 
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Domnule  preşedinte,  era  pe  Valea

Piersicilor!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da, „Germania şi aliaţii săi vor câştiga al

treilea  război  mondial”.  Gândiţi-vă  că  se  referea  la  o  Germanie  îngenunchiată,  o
Germanie în ruine. O Germanie de după al treilea Reich, ocupată. A absolvit şcoala de
ofiţeri de cavalerie de la Piteşti.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: De la Craiova.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Vă rog să se înregistreze.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şcoala de ofiţeri de cavalerie era la Piteşti

şi a fost mare rival cu un alt personaj marcant al armatei, generalul Argeşeanu, omorât de
legionari la Jilava, mitraliat prin vizeta celulei. 

Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Soţia  lui  Antonescu,  fiind  o  excelentă
dansatoare de dansuri ţigăneşti.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Cred că  nu ştie nimeni chestia aceasta,
numai domnul Ştefănescu. Maria mareşal Antonescu!

*
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Se trece la  punctul  13 al ordinii de zi şi

anume:  Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean
nr.87/11.07.2008  privind  desemnarea  consilierilor  judeţeni  pentru  a  face  parte  din
Autoritatea Teritorială de Ordine Publică la nivelul judeţului Caraş-Severin.

Articolul  I  al  hotărârii,  cu  numele  de  Petru  Gheorghe  Balaci  cu  20  de  voturi
„pentru”, 7 voturi „pentru” domnul Mălăiescu şi 3 voturi „nule”. E declarat ales domnul
Balaci. Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la punctul  14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean

nr.88/11.07.2008  privind  validarea componenţei  nominale  a  Autorităţii  Teritoriale  de
Ordine Publică Caraş-Severin, modificată.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Conform acestei  opţiuni  a  consilierilor
judeţeni.
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Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vreţi să verificaţi buletinele de vot?
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Dacă contestăm, contestăm că nu avem şi

noi un membru în Comisia de Votare.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  „Pour  l'éternité”!  Apropo  de  ziua

francofoniei, am organizat aici, doamnă consilier, domnilor consilieri, o zi a francofoniei
şi  le-am spus mai  ales  doamnelor  şi  domnişoarelor  profesor,  că  idol  în  franceză  este
feminin. La care una din doamnele care stăteau la masă, unde stă domnul Roşeţi, Roşeţi
al vostru, nu al nostru, au zis „şi problema este masculină”. Adică idol este feminin în
franceză şi problemă este masculin, apropo de „pour l'éternité”.

*
Se trece la punctul  12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  documentaţiei  de  atribuire  pentru

concesionarea, prin licitaţie publică, a unui lot de teren  în suprafaţă de 280 mp., situat în
incinta imobilului Staţionar I- Spitalul Judeţean, din Reşiţa, str. Făgăraşului nr.18, aflat în
domeniul public al  judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin. 

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Cu membrii  pe care  i-am nominalizat,
aleşi cu: 25 de voturi „pentru” Ghiorghioni Ionesie, 28 de voturi „pentru” Rădoi Mircea,
29 de voturi „pentru” Ştiole Marinel, 29 de voturi „pentru” Liana Şandru, 29 de voturi
„pentru” Mihai Banda, 27 de voturi „pentru” Toma Hamat, 28 de voturi „pentru” Mihaela
Constantin, 29 de voturi „pentru” Dorel Jurchescu, 29 de voturi „pentru” Dorina Lechici
şi 29 de voturi „pentru” Daniel Cut. Aşadar, cu ei completaţi la articolul 3.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  19 al ordinii de zi şi anume:
19.Întrebări.Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Conform aşteptărilor, domnul Ştefănescu.
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Un ilustru contemporan cu noi politic, al

cărui nume nu vi-l dezvălui, spunea: „PD –ul a câştigat la număr, PSD-ul a câştigat moral
alegerile”. Acelaşi lucru îl spun şi eu în legătură cu votul dat astăzi, apropo de ATOP, ca
o paranteză, era Traian Băsescu, contemporanul.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Hai să ne oprim la contemporan.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Mă rog, protestul vă aparţine. Vroiam să vă

spun, că urmare a insistenţei conducerii judeţului Caraş-Severin să vină domnul premier
Boc aici,  ne-am ales cu mai multe  lucruri  pozitive.  Printre care,  ca să  nu mai facem
introducerea lungă, în data de 28 a apărut hotărârea de Guvern, ca urmare a intervenţiei
celor  care  erau  aici,  pentru  reglementarea  cofinanţării,  cofinanţare  care  se  referă  la
avansul pe care agenţia îl dă autorităţilor publice. E vorba de acel avans între 20 şi 50%.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mai avem un loc în ATOP, nu fi trist. 
Domnul consilier Mălăiescu Luca: Dacă o să câştig, o să câştig prin voinţa mea şi

puterea mea, nu am nevoie de…
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Dacă  o  să-l  câştigi,  o  să-l  câştigi  prin

voinţa mea.
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Domnul consilier Mălăiescu Luca: Probabil o să-l câştig după 2012!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu te baza pe asta!
Domnul consilier Mălăiescu Luca: Sper. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Continui?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da.
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae:  A apărut în 28.10, Hotărârea Guvernului

nr.1262,  publicată  în  Monitorul  Oficial  nr.733,  care  spune  următoarele  lucruri:
„Autorităţile publice pe Măsura 3.2.2, care au contracte semnate, pot să obţină acel avans,
luând o garanţie de la autorităţile care dau garanţie”. E vorba de fondul de garantare a
creditului  rural.  Deci  a  venit  în  sprijinul  celor  care  aplică  şi  se  gospodăresc,  pentru
atragere de fonduri europene. De aceea am vrut să fac public aici, ca să ştie toţi colegii
noştri.  Sigur vor merge în teritoriu, sigur vor merge în campanie electorală,  să  spună
acest lucru, că s-a rezolvat indiferent de culoare politică. Mulţumesc.

Domnul consilier Chişărău Iacob: Îmi pare bine că după ce l-aţi dat jos pe Boc, îl
regretaţi.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Vă spuneam că e contribuţia noastră, poate
n-aţi reţinut.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  După  ce  Boc  “s-a  îndrăgostit”  de
Ştefănescu şi de luarea de cuvânt a lui Ştefănescu, aici, în această sală, a căzut Guvernul.
Face parte din paradoxul istoriei.

Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  În  final,  vreau  să  mulţumesc  tuturor
colegilor că au înţeles rugămintea mea, de a face o campanie curată.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Adică  „la  cât  plictis  avem în  noi,  nu
facem nici un fel de campanie”. Alte…

Domnul  consilier  Cojocariu  Ioan:  Curăţenia  la  care  se  referea,  este  vorba  de
luarea afişelor de la ceilalţi.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Doamnă  consilier,  domnilor  consilieri,
sigur,  ultimul  cuvânt  îl  are  de  spus  întotdeauna  domnul  Bîtea.  În  spiritul  şi  lumina
afirmaţiilor domnului Bîtea, vă mulţumesc pentru participarea la şedinţa de astăzi.

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

         P R E Ş E D I N T E,                                       SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Sorin Frunzăverde                                                             Ion Imbrescu
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